
Beantwoording vragen/toezeggingen Sporthal Maurik-Oost 
 
Op dinsdag 8 mei 2018 heeft de voorbespreking plaatsgevonden mbt de Sporthal op sportpark 
Maurik-Oost; aangekondigde wetswijziging BTW-sportvrijstelling. Hieronder treft u de antwoorden aan 
op de gedane toezeggingen en het antwoord op een drietal nagezonden vragen. 
 
Toezegging: T.z.t. informatie over publicatie aanbesteding 
Antwoord: De raadsleden zullen na publicatie op tenderned  een link ontvangen.  
 
 
Toezegging: Informatie over planning datum aanbesteding; 
Antwoord: De aanbesteding bestaat uit 2 gedeelten namelijk een selectiefase en 

een gunningsfase. De planning voor de aanbesteding ziet er nu als 
volgt uit: 

- Publiceren documenten selectie: 23 mei 2018 

- Selectie en afwijzing bekendmaken: in de week van 16 juli 2018 

- Start gunningsfase: in de week van 27 augustus 

- opstellen en versturen beoordelingsbrieven en voornemen tot 
gunning: in de periode van 19 november – 15 december 2018. 

- Ondertekenen DBME contact: in de periode van 10 – 22 
december 2018 

 
Toezegging: Onderzoek fiscaal regiem toekomstige investeringen 

sportaccommodaties; 
Antwoord: Ivm de onduidelijkheden op dit moment stellen wij voor met dit 

onderzoek te wachten op de uitleg door het rijk op Prinsjesdag.  
 
 
Toezegging: Lobby VNG inzake compensatie gevolgen BTW-wijziging. 
Antwoord: Het ambtelijk apparaat zal contact opnemen met de VNG.  
 
 
Nagestuurde vraag D66:  Wij willen graag weten wat er nu, op dit moment, getekend is en 

door wie…..op dit moment weten wij van 
intentieverklaringen maar horen graag wie deze nu echt getekend 
hebben. 

 
Antwoord: Alle betrokken verenigingen (DOSsportief, svMEC’07 en Activitas) en 

de beoogd voorzitter van de beheerentiteit (Alhard Hungerink) hebben 
in december 2017 de intentieverklaringen getekend. Deze 
verklaringen zijn en geanonimiseerd toegevoegd aan het 
raadsvoorstel destijds. Na het raadsbesluit in december 2017 is er 
niets meer ondertekend door de verenigingen dat verband houdt met 
de bouw van de sporthal. 

 
 
Nagestuurde vraag D66:  Entiteit is bedoeld voor het inrichten van  een rechtspersoon, wie 

gaan hier straks onder vallen en welke staat de gemeente voor 
ogen. Dezelfde organisaties/stichtingen die ook de 
intentieverklaringen ondertekend hebben gaan deze straks 
hieronder vallen en hoort ook de gemeente Buren hierbij? En er 
was bij de voorbespreking onduidelijkheid of er nu wel of niet 
‘gewisseld/openbreken van afspraken” kan worden van entiteit 
en/of intentie verklaringen gedurende het proces. Wij horen 
graag hoe dit precies geregeld kan worden of niet. 

 



Antwoord: Hierop is helaas geen simpel eenduidig antwoord mogelijk. Dit is 
afhankelijk van de voorwaarden die het Rijk later gaat stellen om 
aftrek mogelijk te maken.  
Het idee nu is dat de verenigingen die de intentieverklaring 
ondertekend hebben (DOSsportief, svMEC’07 en Activitas zich 
verenigen in een beheerentiteit met een onafhankelijk voorzitter. EFK 
adviseurs stelt, op basis van de huidige kennis voor, om  twee 
beheerentiteiten op te richten. Een entiteit (een BV) waarvan de 
gemeente eigenaar is en een voor de verenigingen waarvan de vorm 
minder van belang is.  Maar de definitieve vorm zal pas gekozen 
worden als de voorwaarden vanuit het rijk helder zijn. Dit sluit aan bij 
de fiscale adviezen.  

  
 

Nagestuurde vraag D66:  Is dit juridisch getoetst? 
 

Antwoord: Er liggen twee afzonderlijke fiscaal-juridische adviezen aan ten 
grondslag. Deze zijn bij het raadsvoorstel gevoegd. 

  
 

 


